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CROSS-SECTION A-A
橫截面圖 A-A

Tower 1 (1A & 1B)
第1座 (1A及1B)

1.	 	 Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD). 
2.		  The part of Footway adjacent to the building is 5.00 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
3.		  The part of Proposed Road L12d adjacent to the building is 5.45 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD). 
4.	----	Dotted line denotes the lowest residential floor of the building.

1.	 	 香港主水平基準以上高度（米）。
2.		  毗連建築物的一段行人道為香港主水平基準以上5.00米。
3.		  毗連建築物的一段建議的L12d道路為香港主水平基準以上5.45米。
4.	----	虛線為該建築物最低住宅樓層水平。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發展項目中的建築物的橫截面圖19

CROSS-SECTION A-A
橫截面圖 A-A
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1.    Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
2.    The part of Footway adjacent to the building is 5.00 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
3.    The part of Proposed Road L12d adjacent to the building is 5.45 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
4. – – – – Dotted line denotes the lowest residential floor of the building.

1.             香港主水平基準以上高度（米）。

2.    毗連建築物的一段行人道為香港主水平基準以上5.00米。

3.    毗連建築物的一段建議的L12d道路為香港主水平基準以上5.45米。

4. – – – – 虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
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1.    Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
2.    The part of Footway adjacent to the building is 5.00 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
3.    The part of Proposed Road L12d adjacent to the building is 5.45 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
4. – – – – Dotted line denotes the lowest residential floor of the building.

1.             香港主水平基準以上高度（米）。

2.    毗連建築物的一段行人道為香港主水平基準以上5.00米。

3.    毗連建築物的一段建議的L12d道路為香港主水平基準以上5.45米。

4. – – – – 虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
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Tower 2 (2A & 2B)
第2座 (2A及2B)

Tower 1 (1A & 1B)
第1座 (1A及1B)

1.	 	 香港主水平基準以上高度（米）。
2.		  毗連建築物的一段行人路及行車道為香港主水平基準以上5.50米。
3.		  毗連建築物的一段承豐道為香港主水平基準以上5.30米。
4.	----	虛線為該建築物最低住宅樓層水平。

1.	 	 Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD). 
2.		  The part of Footpath and Driveway adjacent to the building is 5.50 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
3.		  The part of Shing Fung Road adjacent to the building is 5.30 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD). 
4.	----	Dotted line denotes the lowest residential floor of the building.

CROSS-SECTION B-B
橫截面圖 B-B

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發展項目中的建築物的橫截面圖19

CROSS-SECTION B-B
橫截面圖 B-B
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1.    Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
2.    The part of Footpath and Driveway adjacent to the building is 5.50 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
3.    The part of Shing Fung Road adjacent to the building is 5.30 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
4. – – – – Dotted line denotes the lowest residential floor of the building.

1.             香港主水平基準以上高度（米）。
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4. – – – – 虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
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CROSS-SECTION B-B
橫截面圖 B-B
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1.    Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
2.    The part of Footpath and Driveway adjacent to the building is 5.50 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
3.    The part of Shing Fung Road adjacent to the building is 5.30 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
4. – – – – Dotted line denotes the lowest residential floor of the building.

1.             香港主水平基準以上高度（米）。

2.    毗連建築物的一段行人路及行車道為香港主水平基準以上5.50米。

3.    毗連建築物的一段承豐道為香港主水平基準以上5.30米。

4. – – – – 虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
發展項目中的建築物的橫截面圖19

1.	 	 Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD). 
2.		  The part of Footway adjacent to the building is 5.30 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
3.		  The part of Dedicated Pedestrian Zone (DPZ) adjacent to the building is 5.50 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
4.	----	Dotted line denotes the lowest residential floor of the building.

1.	 	 香港主水平基準以上高度（米）。
2.		  毗連建築物的一段行人道為香港主水平基準以上5.30米。
3.		  毗連建築物的一段行人專用地帶為香港主水平基準以上5.50米。
4.	----	虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
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1.    Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
2.    The part of Footway adjacent to the building is 5.30 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
3.    The part of Dedicated Pedestrian Zone (DPZ) adjacent to the building is 5.50 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
3. – – – – Dotted line denotes the lowest residential floor of the building.

1.             香港主水平基準以上高度（米）。

2.    毗連建築物的一段行人道為香港主水平基準以上5.30米。

3.             毗連建築物的一段行人專用地帶為香港主水平基準以上5.50米。

4. – – – – 虛線為該建築物最低住宅樓層水平。

G/F   地下

B/F   地庫

Footway
行人道

29/F Residential Units 住宅單位

28/F Residential Units 住宅單位

27/F Residential Units 住宅單位

26/F Residential Units 住宅單位

25/F Residential Units 住宅單位

23/F Residential Units 住宅單位

22/F Residential Units 住宅單位

21/F Residential Units 住宅單位

20/F Residential Units 住宅單位

19/F Residential Units 住宅單位

18/F Residential Units 住宅單位

17/F Residential Units 住宅單位

16/F Residential Units 住宅單位

15/F Residential Units 住宅單位

12/F Residential Units 住宅單位

11/F Residential Units 住宅單位

10/F Residential Units 住宅單位

9/F Residential Units 住宅單位

8/F Residential Units 住宅單位

7/F Residential Units 住宅單位

6/F Residential Units 住宅單位

5/F Residential Units 住宅單位

3/F Residential Units 住宅單位

2/F Residential Units 住宅單位

Roof 天台

Top Roof 頂層天台

Lift Machine Room 升降機機房

5.30

Entrance Foyer / Lift Lobby
入口大堂/ 升降機大堂

Transfer Plate 轉換層

Plant Room 機電房

Commercial
Accommodation

商業部份

Changing Room
更衣室

Lift Lobby
升降機大堂

Lift Lobby
升降機大堂

Car Park
停車場

Car Park
停車場

Driveway
行車道

Plant Room
機電房

Dedicated
Pedestrian
Zone (DPZ)
行人專用地帶

16.15

10
.65

 m
 (米

)

5.50

CROSS-SECTION C-C
橫截面圖 C-C

RESIDENTS'
RECREATIONAL
FACILITIES BLOCK
(LOW-RISE BLOCK)
住客康樂設施大樓 (低座)

TOWER 1
第1座

TOWER 2
第2座

KEY PLAN 示意圖

N

C

C

Boundary Line
邊界線

Boundary Line
邊界線

Tower 2
(2A&2B)
第2座

(2A及2B)

16.15

10
.85

 m
 (米

)

Private Open Space
私人休憩空間

Level of the Lowest Residential Floor
最低住宅樓層水平

Level of the Lowest Residential Floor
最低住宅樓層水平

30/F Residential Units 住宅單位

1.    Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
2.    The part of Footway adjacent to the building is 5.30 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
3.    The part of Dedicated Pedestrian Zone (DPZ) adjacent to the building is 5.50 metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).
3. – – – – Dotted line denotes the lowest residential floor of the building.

1.             香港主水平基準以上高度（米）。

2.    毗連建築物的一段行人道為香港主水平基準以上5.30米。

3.             毗連建築物的一段行人專用地帶為香港主水平基準以上5.50米。

4. – – – – 虛線為該建築物最低住宅樓層水平。

G/F   地下

B/F   地庫

Footway
行人道


